

Question 1

What is the primary location of work?

Answer 1

Proposals are welcome from bidders from all countries and there is no primary location of work.

Question 2

What percentage of travel is anticipated?

Answer 2

Roughly fifteen to twenty percent (15 to 20%) of the contract amount can be expected to involve travel.

QUESTION 3

In the last 6 months to 1 year has there been a firm providing these services? If so, which firm and what was the value of the contract and duration?

Answer 3

No, these services were not managed by way of a contract in the past year.

Question 1

Quel est le lieu de travail principal?

Réponse 1

Les soumissionnaires de toutes les nationalités sont encouragés à présenter leur candidature. Il n'y a pas de lieu de travail principal.

Question 2

Quel est le pourcentage de voyage anticipé?

Réponse 2

Environ quinze à vingt pour cent (15 à 20%) du montant du contrat en voyage.

Question 3

Durant les derniers six mois à un an, est-ce qu'une firme a fourni ces services? Si oui, quel est le nom de la firme et quelle était la valeur et la durée du contrat?

Réponse 3

Non, ces services n'étaient pas gérés par contrat durant la dernière année.